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Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskolan #7 

 
Nämnden fattade ju beslut om kraftiga besparingar våren 2019. Först var inte nämnden enig 
men väl till när protokollet hade justerats så var man eniga kring hur besparingarna skulle 
ske. 
Detta får mig att tro att beslutsunderlagen på detta möte inte var riktigt bra. 
 
I radio samt i andra forum har den problematik som besparingarna skapat belysts. Barn och 
familjer får inte längre det stöd de behöver med bland annat fler hemmasittare som resultat. 
Vissa familjer har blivit anmälda till socialtjänsten vilket bidragit till både socialtjänstens 
arbetsbörda men även familjernas situation. 
 
Lärare och pedagoger har fått ökad arbetsbelastning med bla ökade sjuktal som följd.  
 
Utifrån hur nämnden kom fram till sitt enhälliga beslut under våren samt de problem 
besparingarna givit barn, familjer, lärare och pedagoger undrar jag om du minns huruvida det 
fanns en risk och konsekvensanalys tillgänglig när ni skulle fatta ert beslut? 
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